
Nanorama BEST-møde

Referent: Mikkel Dahl Andreasen

14. december, 2023
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1. Generelt

0.1 Tilstedeværende

Theis Lehman , Victor Jermiin , Nicholas Hansen , Lasse Messell Desdorf ,
Andreas Søndergaard Nielsen , Kurt Herlev Rasmussen , Mikkel Dahl Andrea-
sen ,

1 Generelt

1.1 Den bløde start, kage og tjanser

⋆ Theis Lehman har haft kage med.

⋆ ? har kage med til næste uge.

⋆ Mikkel Dahl Andreasen var sidste uges rumoprydder.

⋆ er den her uges rumoprydder.

⋆ ? er næste uges rumoprydder. (Venter til vinterrengøring)

⋆ Ingen har lukkeansvar på fredag.

1.2 Opsamling fra sidste uge

Plakat update

Ikke hentet endnu.

Karnevalsfesten

Er profus en festforening? Vi kan ikke finde deres hjemmeside eller Facebook.
Vi kan kun finde deres kapsejlads hold.
Theis Lehman skriver til næste festforening på listen.

Update på izettle

De mener ikke at vi er hvem vi er eller noget i den stil. Nicholas Hansen og
Theis Lehman kigger på det.

Update på håndværkerudvalget

Håndværkerform gør ting i næste år.

Ny leverandør (Potio, Inco og Minttu)

Vi har fået et nyt forslag til en kontrakt fra Potio. Vi er ikke sikker på om
vi må købe fra Carlsberg hvis vi skriver under og Minttuen er stadig alt for
dyr. Vi gider heller ikke have den anden type Minttu. Victor Jermiin skriver til
Potio at de kan forhandle med Nicholas Hansen .
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2. Nyt på Dagsorden

Betaling til opvaskere

Nicholas Hansen har fået/får snart info fra opvaskere.

Hytten

Vi har fået de dage vi gerne ville have (sidste referat). Vi har forhåndsbooket.
Nicholas Hansen får betalt depositum. Vi bestiller uden anneks (vi er ret sikker
på at vi normalt ikke booker anneks, men lejer mener at vi plejer at booke
det).

RedBull

Vi er gået igennem en lang mail fra/til RedBull.
Vi har stilt dem en masse spørgsmål. Vi har fået en masse svar og er stadig
en smule forvirrede om visse punkter. Theis Lehman laver en ny liste med
opklarende spørgsmål. Nicholas Hansen har cooket lidt får hårdt med navne
på drinks og vi er ikke sikre på hvad vi må kalde dem.

2 Nyt på Dagsorden

Mail fra Alkymia

Vi har gennemgået og diskuteret mailen.
Vi forstår godt at Alkymia er sårede, men de overeagere nok en smule. Hær-
værk er fredagsbarenes opgave at forhindre.
Vi synes det er en rigtig dårlig idé at skrive til Omnibus, specielt da vi ikke
har problemer, og det kunne meget negativt påvirke os hvis vi begynder at
råbe op. At skrive til Omnibus er et "last resort", da det brænder hvad end
broer der måtte være.
Det bedste, som vi mener at Alkymia kan gøre, er at give dårlige tilbage-
meldninger til studiemiljø undersøgelserne så at det tydeligt kan ses at de
studerende er utilfredse med det.
Theis Lehman drøfter det måske med Annette.
Vi svarer Alkymia at vi godt forstår dem og vil vide på hvilket niveau (in-
stitut/dekanat/andet) at disse indvendinger kommer fra, men vi vil absolut
ikke være med til at skrive til Omnibus, da vi har et meget godt forhold med
iNANO og ikke har lyst til at få et dårligere forhold med instituttet.

Vinterrengøring og BEST hygge

Vi gør begge ting d. 28/01-2024. Vi starter kl. 09:00.

Tour De Fredagsbar

Lasse Messell Desdorf står for det.
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4. Evalueringer

Det nye år

Ny kode til pengeskabet (Nicholas Hansen )
Bevilling
Fredagsbarændringer (scitechting)
ID til bar
Prisstigninger
Ny bar
Generelt hvordan fredagsbarer skal køre fremover (2024)
TDF i det nye år? Februar?
Rengøring efter fredagsbar/liste til den lukkeansvarlig - opdater den gamle
måske
Nye pomfritspil
Hyttetur til debatmøde
Tidspunkt og 1. årgang
Hjemmeside NF ting
Lodder
Antal udtrækninger
Sharepoint/excel til at holde styr
Tjekke op med håndværkerform

3 Ka$$-Penge og administrationspunkter

Der skal ordnes nogle nøgle ting.

4 Evalueringer

iNANOs julefrokost

• Overordnet

– Det var meget mere afslappet end forventet.

– Det var rigtig godt at de selv fjernede deres bordpynt og gjorde
bordene rent.

– Rigtig godt med en opvasker.

– Folk hjalp med at rydde op.

– Indledende møde med Ida (og Jan) var rigtig godt. Mikkel Dahl
Andreasen (og Theis Lehman ) udarbejder en overordnet guide
til fremtidige år for hvordan de inledende møder skal holdes og
hvilket punkter der skal gennemgås.

– Rart at vi stoppede kl. 01:00. Det hjalp at sige at Alkymia havde
åbent for at få folk til at skride (selvom at de faktisk havde lukket).

– Vi smed rigtig meget mad ud. De skal måske overveje om det skal
gives væk eller måske bestille mindre. Der var rigtig meget salat
og sovs.

– Ca. 10 personer fra BEST (og frivillige) passede meget godt.
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7. To-Do

– Der skal ikke rykkes på pynteudvalgets pynt.

• Opsætning

– Faktisk ret chil.

– Lidt kaos da Andreas Søndergaard Nielsen var syg og bygningsser-
vice havde flyttet nogle af vores ting uden at sige det.

• Vi solgte ret dårligt.

– Fra et økonomisk standpunkt giver det ikke rigtig mening at holde
den, men det gode forhold til iNANO er det værd.

– Folk brokkede sig over prisen.

– Der var ikke så mange til julefrokosten (muligvis sygdom) og der
var specialestuderende.

– Prisen skal måske lidt ned, men det kan føre til at vi sælger det
samme som før og tjener mindre.

• Rengøring

– Rengøringen gik rigtig godt.

– Administrationen har sagt at de er meget tilfredse med oprydnin-
gen (og generel afholdning af julefrokosten).

5 Eventuelt

6 Kalender

• Vinterrengøring og BEST hygge d. 28/01

• TDF?

• Spilfest (slut februar)

• Karnevalgsfest d. 08/03

• GF ca. d. 14/03

7 To-Do

Victor Jermiin

Lasse Messell Desdorf

Malene Louw

Nicholas Hansen
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7. To-Do

• Betale opvaskeren.

• Lave ny kode til pengeskabet.

Theis Lehman

Kurt Herlev Rasmussen

Mikkel Dahl Andreasen

Andreas Søndergaard Nielsen
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